



Date: 21/12/2022

**Account Number : 91144218**

**Account Name : CONCEPT COMBINED GEN TRAD & CONT CO**

**IBAN : KW10 GULB 0000 0000 0000 0091 1442 18**

عزيزي العميل:

Dear Customer,

The International Bank Account Number (IBAN) is an international standard for identifying bank accounts in a way that would minimize the risk of errors during transactions.

The Central Bank of Kuwait has issued a regulation insisting that:

- All customers should possess IBANs corresponding to each of their accounts
- By 1<sup>st</sup> January 2011, IBANs should be used for incoming fund transfers (local and international) into your account for your bank to honor the payment

Please ensure that you provide the IBAN printed above, to any person/entity expected to transfer funds into your account.

Kindly contact your Relationship Manager with Gulf Bank or contact the Call Center 1805805 at any time for clarifications regarding the usage and purpose of IBANs.

Thank you for your cooperation.

Gulf Bank

رقم الحساب المصرفي الدولي (IBAN) هو عبارة عن مقياس عالمي لتحديد الحسابات المصرفية بطريقة تؤدي إلى تقليل مخاطر الأخطاء أثناء إجراء المعاملات.

وقد أصدر بنك الكويت المركزي تعليمات تؤكد على ضرورة ما يلي:

- ينبغي أن يكون لجميع العملاء أرقام حسابات مصرفية دولية تطابق حساباتهم.
- بحلول 1 يناير 2011، يجب استخدام أرقام الحسابات المصرفية الدولية للحوالات المصرفية (المحليه والدولية) الواردة في حساباتهم ليتسنى لمصرفك قبول الحالة.

وعليه، يرجى التأكد من تقديم رقم حسابك المصرفي الدولي الوارد أعلاه إلى أي شخص أو جهة تتوقع قيامها بتحويل أموال إليك.

كما يرجى الاتصال بمدير حسابك الخاص لدى بنك الخليج أو بالخدمة الهاتفية على الرقم 1805805 في أي وقت من الأوقات للحصول على أي إيضاحات بشأن كيفية استخدام أرقام الحسابات المصرفية الدولية والغرض منها.

نشكركم على تعاونكم.

**بنك الخليج**